
Albertslund den 18. oktober 2004

Referat af  besty relsesmøde den 26.  august 2004

Til stede: Jesper Wang Larsen, Birger Madsen, Henning Liljendahl, Jørgen Behrens og
Flemming Nielsen

Fraværende: Jens Andersen

1 Godkendelse af  referat fra forr ige møde

Birger rettede  til punktet økonomi: frem til 24. juni har vi ikke brugt 3.733 kr,     det rigtige beløb
skulle være 3.468 kr  .

2 Post Modtaget

Invitation fra Morten Bødskov til besøg på Christiansborg. (Henning har været der)
Hvervemateriale m.v. fra Rømersgade. (Ny folder. Der kræves en indsats af alle)
Skema til ansøgning om tilskud for 2005 fra kommunen. (Skal indsendes i september)
Info: Sikring af dobbeltrettet stistrækning på Tårnvej. (Her kommer autoværn)

3 Post sendt

4 Økonomi

Der er stadig penge tilovers på alle konti.  Vi opstillede et budget for 2005 til brug for
ansøgningen til kommunen om tilskud.

5 Udv alg

Værkstedsudvalg: De meget omtalte flasker til svejseanlægget er blevet fyldt,  og der er købt
lamper.

Turudvalg: Flemming delte turstatistik ud til Jesper, Henning og Birger. Jørgen
fortalte os endnu engang, at han ikke mente turdeltagerne burde
registreres. Hvorefter han blev nedstemt 4 mod 1. Der blev fastsat
turudvalgsmøde  til 4. november.

Storkøbenhavnsudv.: Det modtagne brev om dobbeltrettet stistrækning på Tårnvej blev omtalt.
Amtsgruppeudvalg: Intet nyt.
Trafikudvalg: Intet nyt.
Bladudvalg: Vi omdeler nyt lokalblad i midten af september, med omtale af

turplanlægningsmøde (4/11 kl.  19.00), glöggaften (29/11 kl.  19.00),
julefrokost (4/12 kl.  17.00) og generalforsamling (15/3-2005 kl. 19.00).

VCTA 2004: Regnskabet havde samlede udgifter på 13.000 kr. Heraf kom 7.500 fra
Rødovre kommune og 5.500 fra Rømersgade. Pengene var brugt til
reklamer forud 2.500, åbningsarrangement 1.500 og præmier bagefter
9.000 til 93 pumper.

6 Eventuelt
Næste møde: Blev aftalt til torsdag den 21. oktober kl.  19.00.
Opbygning af liste over ressourcepersoner

reff.  Flemming


